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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:1037 Tilläggsdirektiv till utredningen En robust skogspolitik som 
ser skogen som en resurs

Skogsutredningen En robust skogspolitik som ser skogen som en resurs har 
lämnat sitt delbetänkande och arbetar nu vidare. Artskyddsutredningen skulle 
ha redovisats senast den 31 december 2024. Men än tycks inget ha kommit 
fram från denna. Vad som händer med artskyddsutredningen sker mer i det 
tysta då detta är en bokstavsutredning som sköts internt på departementet.

De stora frågetecknen för skogsägare finns just inom artskyddet, och en stor 
osäkerhet rör fåglarna. När jag i olika debatter har ställt frågan till regeringens 
representanter tycks inte fåglarna vara med i den bokstavsutredning som 
hanterar artskyddet. Representanter från skogsägarföreningarna i 
skogsutredningen har även de lyft fram förslag till en ny skrivning i 4 § 
artskyddsförordningen för att fåglarna ska kunna hanteras.

Skogspolitik handlar om långsiktighet så att skogsägarna vet hur spelreglerna 
ser ut så långt fram i tiden som möjligt. Vi socialdemokrater önskade att man 
skulle hantera allt i en skogsutredning direkt för att kunna ta itu med helheten. 
Detta skulle göras för att hitta lösningar på de problem kopplade till 
skogen som i dag finns i lagstiftningen. Det problem jag framför allt tänker på 
är artskyddet och fåglarna.

Vi behöver få fram förslag på en hållbar och långsiktig skogspolitik. Med 
anledning av detta vill jag ställa följande fråga till landsbygdsminister Peter 
Kullgren:

 

Avser ministern att ta initiativ till ett tilläggsdirektiv till skogsutredningen för 
att även fåglarna ska kunna hanteras?

………………………………………

Malin Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-10
Besvaras senast
2025-04-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


